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Wniosek do projektu budZetu Miasta Wloclawek
na rok budzetowv 2020

W zwi?zku zrozpoczQciem prac nad projektem budZetu Miasta Wloclawek na rok 2020 przedstawiam
nastgpuj4c4 propozycjg do projektu budzetu dotyczqce zadanta;

Remont chodnik6w na ulicv Zelazne Wody

Proszg o uwzglgdnienie powyzszego zadantaprzy planowaniu wydatk6w bie24cych/ maj4tkowych na rok
budZetowy 2020.

Do wniosku przedstawiam nastgpuj4ce uzasadnienie: Chodniki przy ulicy Zelazne Wody znajduj4 sig

tylko na dw6ch Srodkowych odcinkach tej ulicy. Pt5rtki chodnikowe s4 pokruszone, w wielu miejscach brak
ptytek, nawierzchnia chodnika jest nier6wna co stanowi zagroienre dla pieszych.

Wa6ciciele posesji przy tej ulicy zwracaj4 uwagg na fakt, 2e chodnik od bardzo dawna nie byl remontowany
ani tez nie byty uzupetniane ubytki.


